



تعميم Circular

To: All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including Private Aviation.

Subject:

Adding countries (South Africa - Maldives - Azerbaijan - Uzbekistan - Kyrgyzstan - Tajikistan - Georgia - Albania) to the list of countries of nationalities of Group (A) countries wishing to obtain a visitor visa for the purpose of tourism upon arrival to the Kingdom's airports.

Reference:

- Article No. (23) of the Civil Aviation Law.
- GACA Circular No. (5/45116) Dated 24/03/2022.

Instructions:

- Allowing airlines to transport passengers with nationalities of Group (A) countries, according to the updated clarified list of countries on the website: (www.visa.visitsaudi.com), wishing to obtain a visit visa for the purpose of tourism through eVisa or upon arrival in the Kingdom's airports.
- Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violation of Government's orders, Legal procedures shall be initiated against the violators who will be held responsible.

Attachment(s): Nil.

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

الموضوع:

إضافة دول (جنوب أفريقيا - المالديف - أذربيجان - أوزباكستان - قيرغزستان - طاجيكستان - جورجيا - ألبانيا)، إلى قائمة دول حاملي جنسيات دول المجموعة (أ) الراغبين في الحصول على تأشيرة الزيارة لغرض السياحة عند الوصول لمطارات المملكة.

المرجع:

- المادة رقم (٢٣) من نظام الطيران المدني.
- تعميم الهيئة رقم (٤٥١١٦/٥) وتاريخ ٢١/٠٨/١٤٤٣هـ.

التعليمات:

١. السماح لشركات الطيران بنقل المسافرين حاملي جنسيات دول المجموعة (أ)، وفق قائمة الدول المحدثة الموضحة بالموقع الإلكتروني: (www.visa.visitsaudi.com)، الراغبين في الحصول على تأشيرة الزيارة لغرض السياحة إلكترونياً أو عند الوصول إلى مطارات المملكة.

٢. إن عدم الالتزام بالتعميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم اتخاذ الاجراءات النظامية بحق المخالف وتحمله المسؤولية المترتبة على ذلك.

المرفقات: لا يوجد.

نائب الرئيس التنفيذي للنقل الجوي والتعاون الدولي
Executive Vice President for Air Transport and International Cooperation

خالد